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Els alcaldes volen aturar les obres de la MAT

Bescanó assegura que no ha detectat cap irregularitat en els treballs de la línia que es porten a terme a
Vilanna

. Vilanna (Bescanó)
Els alcaldes de l'Associació de Municipis de la Molt Alta Tensió (Ammat) demanaran en l'assemblea de
dissabte que s'aturin els treballs d'obertura de camins per a la construcció de la línia de 400 kV iniciats
a les comarques gironines, en concret a Bescanó i a Viladrau. L'assemblea estava programada per
ratificar les al·legacions conjuntes dels municipis que demanen el soterrament de tot el tram, entre
Sentmenat i Santa Llogaia. L'Ajuntament de Bescanó assegura que els treballs de la línia s'ajusten als
permisos de Medi Ambient. Mentrestant, el nou ministre d'Indústria, Miguel Sebastián, va dir ahir que
la interconnexió elèctrica que unirà Santa Llogaia i Baixàs serà «aviat» una realitat, i que «optimitzarà
els punts de vista econòmic, tècnic i mediambiental».

+ Preparatius per a la construcció de la línia als boscos de Vilanna, dimarts. Foto: MIQUEL RUIZ.

En l'assemblea els alcaldes preveuen també elaborar un manifest en relació amb la línia, a més d'exigir
que s'informi els ajuntaments dels permisos que Medi Ambient doni a Red Eléctrica per als treballs de
la línia, segons va explicar Xavier Quer, president de l'Ammat. Quer va indicar també que els alcaldes
volen les mateixes compensacions pel pas de la línia que les que es donin al municipis inclosos en el
tram de la interconnexió. Tot i que l'Ammat de moment no preveu cap tipus de mobilització, Quer va
indicar que esperen poder dialogar amb el govern, un diàleg que diu que fa tres anys que esperen.
L'alcalde de Bescanó, Xavier Soy, va indicar que després de la inspecció dels treballs que fa Red
Eléctrica als boscos de Vilanna obrint nous accessos, no han apreciat res incorrecte, tot i que assegura
que en faran un seguiment diari.

El grup de l'oposició, Entesa per Bescanó, va interessar-se pels treballs en la comissió informativa de
dimarts i, segons el regidor Carlos de Mendoza, els estranya el fet que les obres hagin començat per
Bescanó i no per qualsevol altre municipi, un aspecte que Soy atribueix a Medi Ambient, que és qui ha
donat els permisos.

Per la seva banda, Fermí Coll, un veí de Vilanna que resideix a prop del lloc on es farà la subestació i
que té familiars que han estat expropiats per la línia, lamenta la desvalorització de les finques que
provoca la infraestructura, i l'impacte paisatgístic. Amb tot, atribueix a la subestació la part més
important d'impacte, per les seves dimensions.
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